## **DRAFT**

1999 年 11 月 24 日(星期三) 立法會會議席上 李永達議員就"凍結及減低收費" 提出的議案

## 議案措辭

"鑒於本港經濟前景尚未明朗,失業率仍持續高企,本會要求政府在 2000 年繼續凍結與民生有關的政府收費,並促請各公用事業機構於明年減低收費,以避免加重市民負擔及拖慢本港經濟復甦。"

(Translation)

Motion on "Freezing and reducing fees and charges" to be moved by Hon LEE Wing-tat at the Legislative Council meeting on Wednesday, 24 November 1999

## **Wording of the Motion**

"That, in view of the uncertain economic prospects and the persistently high unemployment rate in Hong Kong, this Council asks the Government to continue to freeze the various government fees and charges relating to people's livelihood in the year 2000, and urges the various public utility corporations to reduce their charges in the coming year, in order not to increase the burden on the public and slow down Hong Kong's economic recovery."

(Draft as at 11.11.99)